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Secretary General Thorbjørn Jagland welcomes the 
release of Aung San Suu Kyi 
 
 
 
Strasbourg, 13.11.2010 – “I welcome the release of Aung San Suu Kyi, 
the pro-democracy leader and Nobel prize winner, from house arrest, by 
the Burmese military authorities. This is a day of joy for her and her family 
as well as for the people of Burma. Their belief in freedom of speech, 
democracy and human rights will be reinforced. This is also an important 
day for human rights defenders worldwide. I expect Ms Aung San Suu Kyi 
to be able now to engage in political life and contribute to a new future for 
her country” said today Secretary General Thorbjørn Jagland. 
 
 
 
Le Secrétaire Général Thorbjørn Jagland salue la libération 
d’Aung San Suu Kyi   
 
Strasbourg, 13.11.2010 -  « Je salue la libération de son assignation à 
résidence d’Aung San Suu Kyi, leader démocrate et Prix Nobel de la 
Paix, par les autorités militaires birmanes. Ceci est un jour de joie et pour 
elle et sa famille, ainsi que pour tout le peuple birman. Leur foi en la 
liberté d’expression, la démocratie et les droits de l’homme en sera 
renforcé. C’est aussi un grand jour pour tous les défenseurs des droits de 
l’homme à travers le monde. J’attends maintenant qu’Aung San Suu Kyi 
puisse se lancer dans la vie politique et contribue à un nouvel avenir pour 
son pays » a déclaré aujourd’hui le Secrétaire Général Thorbjørn 
Jagland.   
 
  
 
 


